

## 脚踏式液压油桶堆高车 Pedaled Hydraulic Drum Stacker

- ★重型设计，载重可达 450kg，脚踏升起，人体工学手把，轻松安全
- ★叼扣式鹰嘴结构，适合钢制油桶和塑料油桶，高质量油缸，可提升高度 1100mm
- ★提升过程中鹰嘴自动夹紧油桶，工作安全可靠
- ★适用于堆放在托盘边角的油桶进行操作，从托盘的对角线方向搬运油桶
- ★带电子称重式，有置零、去皮、称重功能，精确度达到 ±3%
- ★适用于各种油桶的搬运、称重、堆高、上下托盘装卸等使用。

注：DTF450C-1 带电子称，鹰嘴可选配

- ★Heavy-duty design of 450 KG loading weight; lift with pedals; Ergonomic handle is easy and safe to operate with
- ★Eagle-gripper structure, fit for operating with steel oil drum and PE oil drum; Excellent-quality oil cylinder, maximum lifting height:1100mm
- ★Automatic clamping tight the oil drum during lifting which is safety and reliable
- ★Fit for handling oil drums placed along pallet edges or corners; carry oil drums from the direction of diagonal line of pallet
- ★With electronic scale built-in; operational functions include: ZERO, TARE and weighting, of accuracy: ±3%
- ★Applicable for transferring, weighting, stacking and pallet loading & unloading, etc. of all kinds of oil drums.

Note: Electronic weighting device is built in DTF450C-1; eagle gripper is optional to equip



DTF450C-1



DTF450C



DTF450C



DTF450C-1

型号 Model	额定负载 Loading Weight (KG)	净重 Net Weight (KG)	脚轮规格 Wheel Dimension (mm)	前支腿内、外宽 Inner/Outer Width of Front Leg(mm)	整车尺寸 Outline dimensions (mm)	提升高度 Lifting Height (mm)
DTF450C	450	130	Φ 150*50 Φ 125*50	920、1140	1140*950*1870	1100
DTF450C-1	450	135	Φ 150*50 Φ 125*50	920、1140	1140*950*1870	1100